
 

 

Els esports durant la pandèmia 

 

Molts nens i nenes no han pogut entrenar el seu esport preferit durant unes 

setmanes, tampoc han pogut fer extraescolars, també han tancat els bars i no 

ens deixen sortir del nostre municipi. 

Com que encara hi ha el Covid-19 i cada vegada hi ha més gent que agafa el 

virus, els científics i els metges han decidit tancar els esports i altres mesures 

perquè s’ajuntaven massa gent de diferents llocs. 

Crec que és molt important practicar esport per a la salut. Algunes famílies han 

hagut de practicar esport a casa seva, en videotrucada, anar en bicicleta, a la 

muntanya, etc. 

Per sort la pandèmia està una mica millor, aquesta setmana han obert quasi 

totes les activitat i esports. Esperem que el Covid 19 s’acabi. 

 

Irina Martínez Sola 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Adopta! No compris! 

 

Cada any s’abandonen més de 300.000 animals. L’adopció és donar una altra 

oportunitat a un animal necessitat. 

Les protectores, els refugis i les associacions d’animals rescaten animals i els 

preparen perquè puguin ser adoptats. Alguns tenen malalties i necessiten 

medicació, altres han d’aprendre a compartir espai o solucionar conductes de 

comportament. Hi ha criadors que venen animals només per guanyar diners. 

S’ha d’adoptar, perquè així salvem vides i donem oportunitat a un animal 

rescatat. Amb les adopcions col·laborem i ajudem a molts animals. S’hauria de 

prohibir la venda d’animals que només té com a objectiu guanyar diners i no 

pensen el benestar dels animals. 

 

Oriol Yuste 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

El covid19 i els nens i nenes. 

 

Aquesta pandèmia ens ha canviat molt la vida ha tots. Hem deixat de fer moltes 

coses i una d’elles és anar a l’escola. 

Al principi quan van dir que tornaríem a l’escola tothom tenia molta por pel 

virus, no sabíem com serien les normes a l’escola i si podem fer vida normal o 

no. 

A poc a poc van anar veient que no era tan difícil complir les normes i fer les 

coses bé. Només fent bé les coses i seguint les normes hem vist que el número 

de contagis és molt petit a les escoles tenint en compte que hi han moltes 

persones. 

Hi han hagut classes confinades però com que tothom ha actuat ràpid amb 

responsabilitat s'ha pogut trobar els positius i aïllar-los per no seguir escampant 

el virus. 

Les escoles són segures mentre seguim fent les coses bé. 

 

Yago Arnan 

 


